
Z Á P I S N I C A 

č. 4/2019 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 16. 08. 2019 

 

 

Miesto konania: zasadačka obecného úradu 

Prítomní:  Ing. Ján Kepič, Mgr. Slávka Škutková, Ing. Jozef Širgeľ ml.,  Ľ.Kislík,          

Mgr. Emília Zarembová, Ing. Jaroslav Zaremba, Mgr. Ivana 

Drančáková, Adela Demčáková 

Program:  podľa pozvánky 

Čas konania:              15.30 hod. – 17.30 hod. 

 

 

K bodu 1 

         Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce, ktorý privítal 

prítomných poslancov OcZ a Ing. R. Dzurka, hlavného kontrolóra obce. Hneď v úvode 

starosta obce oznámil poslancom OcZ, že poslanec Ing. Jozef Širgeľ, st., odovzdal svoj 

poslanecký mandát v dôsledku čoho zložila poslanecký sľub Mgr. Ivana Drančáková – ďalšia 

náhradníčka v poradí. Starosta obce odovzdal Mgr. Ivane Drančákovej osvedčenie o zvolení. 

Keďže Ing. Jozef Širgeľ, st., bol predsedom komisie pre šport, poslanci sa dohodli, že voľba 

nového predsedu sa presunie na ďalšie zasadnutie OcZ. Starosta obce dal hlasovať o schválení 

programu.: 

-  za schválenie programu rokovania OcZ hlasovalo: 7 poslancov 

- proti: 0 

- zdržali sa 0. 

 

 

Následne poslanci schválili: 

 

Návrhovú komisiu v zložení:   Ľuboš Kislík 

      Ing. Jaroslav Zaremba, MBA 

      Mgr. Emília Zarembová 

 

Overovatelia zápisnice:   Ing. Jozef Širgeľ, ml.  

      Mgr. Slávka Škutková 

 

Zapisovateľka:                                               Adela Demčáková 

 

K bodu 2 

        Starosta obce informoval poslancov OcZ o situácii sieťovej infraštruktúry v obci. 

Uviedol, že v blízkej budúcnosti bude určite nutná rekonštrukcia sieťovej infraštruktúry, 

a preto nám firma Atris vypracovala tri cenové ponuky – 1. sieťové zabezpečenie OcÚ, 2. 

kamerové zabezpečenie, 3. doplnenie WIFI. Odôvodnil to nasledovne : Sieťová infraštruktúra 

je zastaralá a nevyhovuje z hľadiska bezpečnosti. Taktiež neexistuje prepoj medzi kamerami 

na kúpalisku a obecným úradom, ale aj z dôvodu zavedenia e-kasy je potrebné rozšíriť 

a zabezpečiť pokritie internetom v areáli kúpaliska. Starosta obce taktiež podotkol, že je 

v jeho záujme využívať obecné financie maximálne efektívne a zrealizuju sa len 

najnevyhnutnejsie investície.    

Za schválenie obnovy sieťovej infraštruktúry hlasovali 4 poslanci 



Proti : 0 

Zdržali sa : 2 

 

K bodu 3 

        Ing. Rudolf Dzurko oboznámil prítomných s Plánom kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce Zemplínske Hámre na obdobie júl – december 2019. Starosta obce otvoril 

k tomuto bodu rozpravu. Poslanci OcZ k plánu kontrolnej činnosti nemali žiadne 

pripomienky. Starosta obce dal o schválení Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

obce Zemplínske Hámre hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom:  

- za schválenie Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Zemplínske Hámre 

na obdobie júl – december 2019 hlasovali 6 poslanci: Mgr. S. Škutková, Mgr. E. 

Zarembová, Ing. J. Širgeľ ml., Ľ. Kislík, Ing. J. Zaremba a Mgr. V. Žírová, 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0. 

K bodu 4 

        Starosta obce informoval poslancov OcZ, že na obec bol doručený list od TJ Vihorlat 

Zemplínske Hámre, kde sa členovia a funkcionári výboru vzdali svojich funkcií a členstva. 

Aby sa futbal na obci podarilo udržať, bolo nutné zvolať stretnutie kde sa mal zvoliť nový 

výbor futbalového oddielu. Schôdza bola úspešná a nový výbor bol zvolený. Nový 

zástupcovia boli nahlásení na MV SR, a predchádzajúci manažér klubu odovzdal všetky 

materiály novému vedeniu.  

Poslanci OcZ túto informáciu vzali na vedomie. 

 

K bodu 5 

        Starosta obce infromoval poslancov OcZ, že na obec bol doručený list od občanky obce, 

kde bola uvedená žiadosť na odstránenie poškodeného stromu. Poškodený strom sa nachádza 

na parcele iného vlastníka, a nachádza sa v blízkosti potoka a nehnuteľnosti občanky. Tá sa 

bojí, že strom by mohol v budúcnosti poškodiť majetok. Preto sa obrátila na starostu obce 

a poslancov OcZ, aby sa vzniknutá situácia nejako vyriešila. 

 

K bodu 6 

       Starosta obce : 

- poďakoval poslancom, ktorí sa zúčastnili a akokoľvek pomohli pri prípravách Dňa 

obce 2019. Zároveň ich informoval, že v najbližšej dobe bude treba objednať hlavnú 

skupinu alebo speváka na budúci rok. Navrhol, žeby bolo dobré aby sa stretla aj 

komisia pre kultúru. 

- informoval poslancov o akcií „Hámorská paráda“ – v minulosti to bola jediná akcia 

v roku kde sa bežný ľud zabával so šľachtou. Navrhol, žeby sa takáto akcia mohla 

konať v septembri pri obecnom múzeu a bolo by to spojené aj s Európskym týždňom 

historických remesiel, kde by sa mohli rôzni remeselníci bezplatne propagovať, 

a vytvorí sa atmosféra s ľudovou tematikou.  

- informoval poslancov OcZ , že v najbližšej dobe by sa mala podpísať finálna zmluva 

na projekt „ Karpatské koľajky – po stopách úzkokoľajových železníc v Karpatoch.“ 

       Starosta obce informoval poslancov OcZ aj s pozemkovými záležitosťami. Uviedol, že sa 

riešila problematika prístupu k rodinným domom na ulici Hlavnej pri dome súp.číslo 78. 

Ulička ktorá slúži ako prístupová cesta k domom je vo výlučnom vlastníctve pána L. 

Demčáka, ktorý navrhol starostovi možnosť odpredaja pozemku obci vo výške 2 000 €. Svoj 

návrh odôvodnil tým, že v budúcnosti plánuje svoj rodinný dom predať a nový majiteľ by 

mohol úplne zamedziť prístup ostatným obyvateľom k rodinným domom. Poslankyňa Mgr. S. 

Škutková vzniesla dotaz, či neexistuje nejaká dávno podpísaná zmluva alebo dohoda v ktorej 



majú občania právo prechodu. Dodala, že podľa jej názoru je všetko len o dohode.  Poslanec 

Ing. Zaremba vyjadril úplny nesúhlas s tým, žeby mala obec odkúpiť túto uličku, pretože na 

obci je veľa takých miest, a navrhol, aby sa táto problematika riešila komplexne, alebo 

súdnou cestou. Hlavný kontrolór obce Ing. Dzurko uviedol, že ak by sa tento problém riešil 

súdnou cestou, súd by nariadil právo prístupu a prechodu. 

Ďalej starosta obce informoval poslancov, že na obec prišiel podnet od pána Ing. Š. Pľutu, 

ktorý tvrdí, že časť budovy obecného úradu stojí na cudzích pozemkoch kde medzi inými je 

vlastníkom aj on. Pán Pľuta trvá na tom, aby mu obec poskytla kompenzáciu formou nejakého 

iného pozemku. Poslankyňa Mgr. Zarembová navrhla, že by bolo potrebné zistiť od iných 

žijúcich vlastníkov, či im v minulosti nebola poskytnutá nejaká náhrada formou výmeny 

pozemkov, alebo finančným vysporiadaním. 

Starosta obce informoval zastupiteľstvo o lokalite za p. Gureckou, ktorá sa momentálne 

začala dosť rozvíjať. Po stretnutí s projektantkou a pri inventarizácii sa zistilo, že všetky 

projekty boli urobené avšak okrem cesty. Navrhol, že by bolo dobré osloviť vlastníkov 

pozemkov. Poslanec Ing. Zaremba uviedol, že uvedená lokalita je v extraviláne obce a je tam 

problém s poľnohospodárskou pôdou, starosta obce reagoval, že je možné aby sa pozemok 

vyňal z ornej pôdy. Poslanec Ing. Zaremba uviedol, že najlepšie by bolo aby sa vlastníci 

stretli a riešilo sa to komplexne hoci aj pod hlavičkou obce. 

Starosta obce informoval poslancov, žeby bolo vhodné na obci vybudovať kompostovisko, 

lenže obec nedisponuje žiadnym vhodným pozemkom, keďže starý projekt na vybudovanie 

kompostoviska bol projektovaný na urbárskom pozemku. 

Poslanec Ing. Zaremba poznamenal , že by bolo vhodné aby sa kvôli cestovaniu žiakov do 

škôl upravil odchod autobusu, a to ráno zo 07:10 na 07:00. 

Poslanec Ing. Širgeľ vzniesol dotaz na starostu obce, koľko sa platí novému trénerovi klubu. 

Starosta uviedol že plat je 200 € /mesiac po dobu 3 mesiacov. Ing. Širgeľ uviedol, že je 

sklamaný z toho, že obec neposkytla finančnú dotáciu pre klub, ale platí cudzieho človeka. 

Starosta obce uviedol, že každý veľmi dobre vie, aká bola situácia s výborom a futbalovým 

oddielom, že ho mrzí ako to dopadlo ale iné riešenie sa nenašlo, nakoľko bývalý tréner 

odmietol pokračovať vo svojej funkcii. 

        

          

 

 

 

Poslanci OcZ na svojom zasadnutí schválili uznesenia z OcZ č. 36/2019 – 41/2019. 

 

 

Starosta obce poďakoval poslancom OcZ za účasť na zasadnutí OcZ. 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

 

 

...................................................                                              ................................................... 

  Ing. Jozef Širgeľ, ml.                                                                      Mgr. Slávka Škutková 


